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КМЕТА НА ОБЩИНА В.ТЪРНОВО

П И Т А Н Е

от Недялко Неделчев,

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПАНОВ,

Повод за настоящото питане е състоянието на стълбището от 
паметника на Никола Пиколо до тунелите и гара „Трапезица” , което освен 
всичко друго е и опасно за преминаващите, и това е така от десетилетия.

Предвижда ли ръководената от Вас администрация скорошни 
ремонтни дейности на това стълбище, което е част от облика на Старата 
част на града ни?

Моля, на основание чл.98 ал.1 от Правилника, питането, както и 
отговорът му, който желая да получа и в писмен вид, да бъдат включени 
като изказване от моя страна в предстоящото заседание на Общинския 
съвет.
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15.04.2024 г. 
В.Търново


